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   PROTOKÓŁ NR LVII/18 

Z  SESJI RADY GMINY MARCISZÓW   

odbytej w dniu 25 października 2018 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Marciszowie   

 

Początek obrad godz. 11.00 zakończenie godz.11:40   

Obecnych na sali obrad 14 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania uchwał – lista 

obecności radnych i sołtysów stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu.  

Nieobecna radna Jadwiga Adamczyk.  

 

W obradach sesji uczestniczyli:  

Stefan Zawierucha – Wójt Gminy Marciszów,  

Marta Jędrzejowska - Sekretarz Gminy, 

Edyta Bania – Skarbnik Gminy  

Wiesław Cepielik –Dyrektor ZGK ,,Wodociągi Marciszowskie”,  

Radna Powiatu Maria Bych,  

Sołtysi, kierownicy poszczególnych referatów, przedstawiciele lokalnych mediów. 

Obrady były nagrywane na dyktafon. 

 

Ad. 1 i 2. 

W związku z nieobecnością radnej Jadwigi Adamczyk Przewodniczącej Rady Gminy 

Marciszów radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marciszów 

dokonał otwarcia obrad sesji  i przywitał uczestników.   

 

Ad.3. 

Stwierdzenie quorum.  

Na podstawie listy obecności radnych Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził quorum,  

listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad.4. 

Przedstawienie porządku obrad.  

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, który został dostarczony radnym  

w ustawowym terminie wraz z materiałami.  

 

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco:  

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Realizacja zadań oświatowych w gminie Marciszów - raport.  

9/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ ustalenia wysokości opłat podatku od nieruchomości,  

b/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2018,  

 

10/ Interpelacje i zapytania radnych.  

11/ Sprawy różne.  
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12/ Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.5.  

Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat podatku od nieruchomości.  

Wójt uzasadnił wniosek tym, że nie chciał ingerować w projekt przyszłorocznego budżetu 

podnosząc lub obniżając podatki  i zaproponował pozostawienie podatków na poziomie 

tegorocznym a nowa rada i wójt będą mieli czas ustalać według potrzeb i uznania.  

Radny Adam Ryżowski  

Zapytał czy budżet, który jest w trakcie przygotowania zakłada podwyżki czy nie.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Wyjaśnił, że zostawiamy na poziomie tegorocznym.  

 

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie wyraziła zgodę na dokonanie w/w zmian                  

w porządku obrad.   

 

Porządek obrad po zmianach: 

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Realizacja zadań oświatowych w gminie Marciszów - raport.  

9/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2018,  

 

10/ Interpelacje i zapytania radnych.  

11/ Sprawy różne.  

12/ Zamknięcie obrad sesji. 

 

Porządek obrad po zmianach przyjęto jednogłośnie.  

 

Ad.6. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia.  

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia uwag nie zgłoszono.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęto przez aklamację. 

 

Ad.7.   

Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha złożył gratulacje nowo wybranemu wójtowi Panu 

Wiesławowi Cepielikowi oraz nowo wybranym radnym.   

Następnie Wójt zadeklarował, że nie będzie w żaden sposób ingerował w przyszłoroczny 

budżet oraz poinformował, że odbędzie jeszcze jeden wyjazd w sprawie wodociągów.  

Po przekazaniu tych informacji Wójt opuścił salę narad.   
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Ad.8.  

Realizacja zadań oświatowych w gminie Marciszów - raport.  

Realizację zadań oświatowych w gminie Marciszów przedstawiła Małgorzata Chodasewicz – 

kierownik referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki.  

Szczegółowa informacja o realizacji zadań oświatowych w gminy w roku szkolnym 

2017/2018 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marciszów 

Poprosił o wyrażenie opinii przewodniczącego Komisji Oświaty o przedstawionym raporcie. 

Radny Dawid Chęciński Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Turystyki    

Wyraził pozytywna opinię o przedstawionym raporcie.  

Do przedstawionej informacji innych uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Ad.9. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2018,  

Projekt uchwały odczytała Skarbnik Gminy Edyta Bania. 

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marciszów 

Poprosił o wyrażenie opinii przewodniczącą Komisji Budżetu o projekcie uchwały. 

Radna Marta Suhak – Ogłaza  

Poinformowała, że Komisja Budżetu nie miała uwag do omawianego projektu uchwały 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVII/275/18. 

 

Ad. 11.   

Interpelacje i zapytania radnych.   

Nie wystąpiły.  

 

Ad.12.  

Sprawy różne.  

 

Radny Władysław Wróblewski  

Poprosił o interwencję w sprawie pękniętej lipy koło cmentarza w Domanowie. Radny 

wielokrotnie zgłaszał ten temat i jeżeli dojdzie do tragedii to gmina odpowie za to. 

Radny Kazimierz Nowakowski  

Zwrócił uwagę na rowy przy drogach gminnych. Radny przez pół roku upominał się o ich 

czyszczenie bez efektów. Ignoruje się takie sprawy a zaczynają się deszcze. Rowy są 

zarośnięte i woda nie będzie miała gdzie spływać. Radny nie wie na co czekamy.   

Radna Marta Suhak –Ogłaza 

Poprosiła o wyjaśnieni kwestii latarni przy drodze głównej naprzeciwko piekarni, która 

została złamana przez drzewo i do tej pory nowa nie została postawiona. Zaczyna się okres 

jesienno – zimowy i jest to odcinek szczególnie niebezpieczny.   

Radny Marcin Frasunek  

Zapytał sołtysa wsi Marciszów czy monitował w sprawie zatkanego przepustu.   

Adam Chronowski sołtys wsi Marciszów  

Wyjaśnił, że sprawa została zgłoszona Wójtowi, który odpowiedział, że przy pracach 

wykończeniowych postara się żeby ten przepust udrożnić.  
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W dalszej części posiedzenia radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Marciszów zapoznał z korespondencją, jaka wpłynęła do biura rady.  

- pismo Wiesława Cepielika Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej Wodociągi 

Marciszowskie do Kancelarii prawnej Chmaj i Wspólnicy z prośbą o informowanie                  

o realizowanych obecnie działaniach, uzgodnionych z obecnym wójtem Panem Stefanem 

Zawieruchą wraz z odpowiedzią Kancelarii /pismo stanowi załącznik nr 5 do protokołu/.  

- pismo z Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie we Wrocławiu dotyczące 

negatywnego zaopiniowania regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Marciszów /pismo stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o wyjaśnienie Dyrektora Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Wodociągi Marciszowskie.  

Wiesław Cepielik Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej Wodociągi 

Marciszowskie wyjaśnił, że przyczyną napisania pisma do Kancelarii była informacja, że 

Wójt wyjeżdża do Warszawy w sprawie wodociągów. Po takiej informacji Dyrektor uznał, że 

w dobrym tonie byłoby, że jeżeli są prowadzone takie rozmowy, to powinny być prowadzone 

w jego obecności, a jeżeli nie to wszelkie kwestie kluczowe i kwestie związane w wszelkimi 

finansami, obciążającymi budżet nie powinny odbywać się już przy udziale obecnego wójta.  

Odnośnie negatywnej opinii  Wód Polskich regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Marciszów Dyrektor wyjaśnił, że został on oparty na wzorcowym, 

wynikającym ze szkolenia, które prowadziła firma specjalizująca się w tym. Pozostałe gminy, 

które opierały swoje regulaminy na tym wzorcu mają opinię pozytywną a my negatywną. 

Dodał, że przekazaliśmy uwagi do firmy szkolącej, poprawimy i uwzględnimy te uwagi           

i niebawem powstanie projekt, który zostanie przekazany radzie do zatwierdzenia.    

Następnie radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marciszów 

poinformował o możliwości wycofania zgody na przetwarzanie danych osobowych oraz 

zaprosił na obrady uroczystej sesji w dniu 8 listopada 2018 r.  

Na zakończenie posiedzenia Sekretarz Gminy Marta Jędrzejowska omówiła interpretację 

sytuacji prawnej rady po wyborach oraz szczegóły ukonstytuowania się nowej rady.   

 

Ad.13. 

Zamknięcie obrad sesji.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Wiceprzewodniczący Rady Gminy  

o godzinie 11:40 dokonał jej zamknięcia. 

Załączniki do protokołu dostępne są na stanowisku pracy Biuro Rady Gminy.  

 

Protokołowała                               Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Płaszczyńska                                     Jadwiga Adamczyk 
Insp. ds. Rady Gminy  

i przygotowywania wniosków unijnych 


